
Z á p i s n i c a 
napísaná na prvom zasadnutí Mestského zastupiteľstva  

v Považskej Bystrici, ktoré sa konalo dňa 28. januára 2010 
 

 
Prítomní: 
 
MUDr. Miroslav Adame, primátor mesta    
poslanci MZ    :  22    
 
Ing. Marián Sičák, hlavný kontrolór mesta   
Ing. Milan Novák, prednosta MsÚ     
organizácie zriadené mestom :  3        
predsedovia VMČ   :  5        
pracovníci MsÚ   :  7       
médiá     :  4     
občania    :  4    
  
 
 
 
P r o g r a m: 
 
1. Otvorenie 
2. Správa o kontrole plnenia uznesení mestskej rady a mestského zastupiteľstva 

Predkladá: Ing. Stanislav Haviar, I. zástupca primátora mesta 
3. Informácia o predbežných výsledkoch rozpočtového hospodárenia Mesta 

Považská Bystrica za rok 2009 
Predkladá: Ing. Jozef Šebák, vedúci útvaru financovania, účtovníctva a rozborov 

4. Správa o činnosti Mestskej polície v Považskej Bystrici za rok 2009 
Predkladá: JUDr. Miroslav Hepner, náčelník mestskej polície 

5. Návrh na vyhlásenie zámeru udelenia verejných ocenení pre rok 2010  
     Predkladá: PhDr. PaedDr. Karol Janas, PhD., predseda komisie pre  
                       posudzovanie návrhov na udelenie verejných ocenení    
6. Správa o vybavovaní sťažností za rok 2009 

Predkladá: Ing. Marian Sičák, hlavný kontrolór mesta 
7. Správa o činnosti hlavného kontrolóra mesta za rok 2009 

Predkladá: Ing. Marian Sičák, hlavný kontrolór mesta 
8. Požiadavky občanov a organizácií o predaj, kúpu a ostatné 
      Predkladá: Ing. Peter Adam, vedúci útvaru správy, údržby majetku, služieb mesta 
                         a životného prostredia 
9. Rôzne 
10. Diskusia 
11. Záver 
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K jednotlivým bodom programu: 
 
 
K bodu 1.  Otvorenie 
 
 Rokovanie prvého zasadnutia mestského zastupiteľstva v roku 2010 otvoril  a 
viedol MUDr. Miroslav Adame, primátor mesta. Privítal prítomných a skonštatoval, že 
zasadnutie mestského zastupiteľstva bolo zvolané podľa zákona č. 369/1990 Zb. o 
obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov. Na zasadnutí MZ bolo 
prítomných 22 poslancov, mestské zastupiteľstvo bolo teda uznášania schopné. 
Prezenčná listina je pripojená pri origináli zápisnice. Primátor, MUDr. Ada-             
me, ospravedlnil poslankyňu MUDr. Kaveckú z neúčasti na zasadnutí MZ a poslanca 
Mgr. Péliho a poslankyňu MUDr. Gregušovú z neskoršieho príchodu na zasadnutie. 
Predsedajúci MUDr. Adame predložil návrh na pracovné predsedníctvo v zložení 
Božena Fortuníková, Ing. Jozef Babušík a návrhovú komisiu v zložení Oľga 
Strašíková, Jaroslav Petrík a Ing. Jozef Keruľ. Za overovateľov zápisnice boli určení 
Bc. Milada Belásová a Milan Štábel. Za zapisovateľa zasadania MZ bol určený    
Mgr. Filip Oubrecht.  
 Predložený program zasadnutia mestského zastupiteľstva bol jednomyseľne 
schválený. Pozvánka bola zaslaná všetkým poslancom MZ a je pripojená pri origináli 
zápisnice. 
 
 
K bodu 2.  Správa o kontrole plnenia uznesení mestskej rady a mestského 

zastupiteľstva 
 

Správu mestskému zastupiteľstvu osobne predložil Ing. Stanislav Haviar,        
I. zástupca primátora mesta. Správa bola v písomnej forme zaslaná všetkým členom 
mestského zastupiteľstva. Materiál je pripojený pri origináli zápisnice. 
 

Poslanec Matušík v úvode diskusie zdôraznil, že Mesto si nemalo nechať 
riešenie lokalizácie centrálneho zberného dvora až na poslednú chvíľu. Vyjadril svoj 
nesúhlas s umiestnením centrálneho zberného dvora a kompostárne v lokalite 
Dušianica pod sídliskom Rozkvet. Podotkol, že rozhodovaniu o lokalizácii CZD mala 
predchádzať diskusia s občanmi. Ing. Haviar informoval o súhlasnom stanovisku 
komisie pri MZ pre životné prostredie, výstavbu a dopravu k umiestneniu CZD 
v lokalite Dušianica. Zdôraznil, že zberný dvor je sofistikované zariadenie. V tejto 
súvislosti informoval o exkurzii v Hodoníne (ČR), kde je zberný dvor umiestnený 
priamo medzi obytnými blokmi. Skonštatoval, že možnosť diskusie s občanmi ešte 
nebola, nakoľko nie je vypracovaný konkrétny projekt, ktorý by bol predmetom 
rozhovorov. Zdôraznil potrebu využitia európskych fondov pri budovaní centrálneho 
zberného dvora. Uviedol svoje pripomienky k zriadeniu kompostárne v lokalite 
Dušianica.  Poslanec Karas sa poďakoval Ing. Lichvárovi a Ing. Martausovi za 
promptné vybavenie jeho interpelácie z predchádzajúceho zasadnutia MZ. Následne 
upozornil, že mu nebolo poskytnuté stanovisko vodárenskej spoločnosti 
k vybudovaniu schodiska na sídlisku Dedovec. Poslanec Pekár podotkol, že z témy 
lokalizácie centrálneho zberného dvora netreba robiť strašiaka. Uviedol, že zberný 
dvor je organizované pracovisko, v ktorom sa dotrieďuje separovaný odpad a ktoré 
súčasne slúži na individuálnu donášku nadrozmerného odpadu, drobného 
stavebného odpadu, starých farieb, biologického odpadu zo záhrad, čiernej a bielej 
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techniky. Dodal, že lokalita Dušianica je pre umiestnenie CZD vhodná, nakoľko ide 
o lokalitu, ktorá je vzdialená od sídliska Rozkvet a aj napriek tomu, že je okrajová, je 
dostupná. Na záver svojho príspevku sa vyjadril záporne k umiestneniu kompostárne 
v tejto lokalite. Poslanec Janas taktiež nesúhlasil s umiestnením kompostárne 
v lokalite Dušianica. Dodal, že vhodný pozemok pre kompostáreň sa nachádza 
v lokalite Kúnovec, avšak patrí subjektu, s ktorým vedenie mesta v súčasnosti 
komunikuje veľmi ťažko. Uviedol, že vhodné by bolo tiež umiestenie kompostárne na 
pozemkoch Mestských lesov. Na záver svojho príspevku zdôraznil, aby Mesto 
vstúpilo do rokovania s firmou Aurex, s. r. o., ktorá je spracovateľom Programu 
hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta Považská Bystrica, aby práva na úpravu 
tohto materiálu boli prevedené na Mesto. Následne sa informoval u Ing. Appela 
o zmluve uzatvorenej v súvislosti s vypracovaním PHSR. Ing. Appel uviedol, že 
nepozná presné ustanovenia tejto zmluvy, nakoľko bola uzatvorená ešte 
v predchádzajúcom volebnom období.  Poslanec Keruľ vo svojom príspevku 
pripomenul dátum 05. 05. 2009, kedy sa na zasadnutí mestského zastupiteľstva 
rozoberala téma priemyselného parku. Dodal, že už vtedy spolu s poslancom 
Matušíkom dávali návrh na zvolanie mimoriadneho zasadnutia k tejto téme, nakoľko 
vznikla možnosť využiť pre vybudovanie priemyselného parku európske fondy. 
Uviedol, že bol spolu s poslancom Matušíkom obviňovaný, že tému priemyselného 
parku otvárajú z dôvodu osobných záujmov, pričom ich zámerom bolo debatovať na 
tému priemyselný areál a zberný dvor. Následne sa záporne vyjadril k umiestneniu 
CZD v lokalite Dušianica. Uviedol, že táto lokalita poskytuje vhodné podmienky pre 
vytvorenie obchodných centier. Zdôraznil, že v meste sa nachádzajú priemyselné 
areály, kde by mohol byť CZD umiestnený. Poslanec Karásek na margo príspevku 
poslanca Matušíka uviedol, že umiestneniu menšieho zberného dvora na okraji 
sídliska Zakvášov v minulom období taktiež nepredchádzala nijaká diskusia. Dodal, 
že ako predseda výboru tejto mestskej časti nezaznamenal výhrady občanov 
k prevádzke tohto zberného dvora. Poslankyňa Belásová uviedla, že síce ide 
o pravdivú informáciu, avšak to podľa jej názoru neznamená, že súčasné mestské 
zastupiteľstvo má robiť tie isté chyby ako to predchádzajúce. Prekvapilo ju, že Mesto 
musí spoločnosti Aurex, s. r. o. platiť za zmeny v materiáli, za ktorý Mesto zaplatilo 
nemalé finančné prostriedky. Následne chcela vedieť, či si Mesto v súvislosti 
s umiestnením kompostárne v lokalite Dušianica vyžiadalo stanovisko od Obvodného 
úradu životného prostredia v Považskej Bystrici. MUDr. Adame ju informoval, že 
Obvodný úrad životného prostredia v Považskej Bystrici svojím stanoviskom odobril 
umiestnenie kompostárne v uvedenej lokalite. Poslanec Karas skonštatoval, že 
v oblasti riešenia problematiky centrálneho zberného dvora nevidí dostatočnú aktivitu 
zo strany kompetentných osôb. Zdôraznil, že v tejto súvislosti je potrebné stanoviť 
konkrétne úlohy s termínmi plnenia a určiť osoby, ktoré budú za splnenie týchto úloh 
zodpovedné. Poslanec Janas podotkol, že CZD nemusí byť umiestnený                     
v bezprostrednej blízkosti mesta. Dodal, že ho bude využívať hlavne firma, ktorá 
vyváža odpad pre mesto, pričom občania sem budú odpad vyvážať iba príležitostne. 
Dodal, že dôležité je rozhodnúť, či pôjde o CZD s triediacou linkou na komunálny 
odpad alebo sa tu budú separovať iba zložky ako papier, plasty, drevo, kovy atď. 
MUDr. Adame informoval, že Mesto oslovilo špecializovanú firmu, ktorá vypracuje 
koncepciu nakladania s komunálnym odpadom pre Mesto Považská Bystrica.       
Ing. Kubovič zdôraznil, že problematika zberného dvora je známa už od roku 2008. 
Informoval, že on osobne navrhol 4 lokality, kde by mohol byť CZD umiestnený. 
Pripomenul tiež svoje odporúčanie, aby sa zopakovala exkurzia zameraná na zberné 
dvory v Českej republike, pričom zúčastniť by sa jej mohli aj miestni aktivisti, printové 
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a elektronické médiá. Podľa jeho názoru by sa tak vyvrátil skreslený názor mnohých 
ľudí na prevádzku zberného dvora. Poslanec Jurčík zdôraznil, že k problematike 
lokalizácie CZD bude potrebné zvolať samostatné zasadnutie mestského 
zastupiteľstva, kde by sa mala predložiť najmä analýza finančných prostriedkov 
potrebných pre vybudovanie CZD a analýza dopadov na životné prostredie.      
MUDr. Adame sa následne vyjadril k problematike budovania zberných miest 
v našom meste. Poslankyňa Belásová vo svojom príspevku uviedla, že podľa jej 
názoru boli poslanci do problematiky nakladania s komunálnym odpadom doslova 
vtiahnutí. Podotkla, že touto problematikou sa mestské zastupiteľstvo zaoberalo už 
na viacerých zasadnutiach, pričom poslanci chceli riešiť konkrétne veci, avšak 
kompetentní pracovníci v týchto veciach nekonali. Na záver skonštatovala, že 
v riešení uvedenej problematiky chýba systémovosť. MUDr. Adame na margo toho 
dodal, že do dnešného dňa nebola vypracovaná nadregionálna alebo celoštátna 
koncepcia nakladania s komunálnym odpadom. Zdôraznil, že poslanci MZ nie sú do 
ničoho vťahovaní a keďže vstúpili do komunálnej politiky, majú povinnosť tieto veci 
riešiť.  Poslankyňa Belásová podotkla, že svojím príspevkom kritizovala prestoje 
v činnosti kompetentných zamestnancov Mesta. Dodala, že títo pracovníci sú platení 
za to, aby pripravovali konkrétne materiály systémovo. Poslanec Karas v súvislosti 
s problematikou zmeny PHSR uviedol, že Mesto by uzatvárané zmluvy malo nechať 
posúdiť odborníkmi, ktorí by zmluvy naformulovali tak, aby boli v záujme Mesta. 
Nesúhlasil s príspevkom MUDr. Adameho, v ktorom primátor mesta vyzval 
poslancov, aby odporučili vhodné lokality pre umiestnenie CZD. Dodal, že poslanci 
MZ nemôžu túto vec posudzovať z odborného hľadiska. Poslanec Kubovič na margo 
toho uviedol, že poslanci MZ, ako občania tohto mesta, môžu na základe svojich 
osobných znalostí vytipovať vhodnú lokalitu, pričom nasledovať bude posúdenie tejto 
lokality odborníkmi. Poslanec Keruľ odporučil, aby sa na najbližšom zasadnutí MZ 
predložili vytipované lokality pre CZD, pričom sa uvedú plusy a mínusy pre 
umiestnenie CZD v danej lokalite. Dodal, že Mesto by v tejto súvislosti mohlo 
uvažovať aj o možnosti zámeny pozemkov. MUDr. Adame súhlasil, aby bola táto 
problematika prejednaná na najbližšom zasadnutí mestského zastupiteľstva.         
Ing. Haviar súhlasil s tým, aby sa s firmou Aurex, s. r. o. prejednali možnosti 
bezplatných zmien alebo úprav Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja 
Mesta Považská Bystrica. Upozornil však, že sa musí postupovať v zmysle 
autorského zákona. Poslanec Janas zdôraznil, že do zmluvy s firmou Aurex, s. r. o. 
sa musia doplniť také klauzuly, ktoré Mestu umožnia meniť PHSR. Poslanec Babušík 
na záver diskusie k tomuto bodu skonštatoval, že lokalizácia CZD by mala byť pre 
Mesto prioritou. Upozornil, že z hľadiska možnosti čerpania európskych fondov je 
potrebné stihnúť termín pre podanie žiadosti o NFP.  
 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 1/2010 
Hlasovanie: ZA:16, PROTI:0, ZDRŽAL SA:0 

 
 
K bodu 3. Informácia o predbežných výsledkoch rozpočtového hospodárenia 

Mesta Považská Bystrica za rok 2009 
   

 Správu mestskému zastupiteľstvu osobne predložil Ing. Jozef Šebák, vedúci 
útvaru financovania, účtovníctva a rozborov. Správa bola v písomnej forme zaslaná 
všetkým členom mestského zastupiteľstva. Materiál je pripojený pri origináli 
zápisnice. 
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Poslankyňa Belásová v úvode diskusie predložila poslanecký návrh, aby bola 
vyhotovená komplexná správa o stave hospodárskej a finančnej situácie v súvislosti 
s medializovanými informáciami o možnej exekúcii Mesta Považská Bystrica. 
Poslanec Janas dodal, že v tejto súvislosti je potrebné poslancov MZ informovať aj o 
stave súdnych sporov, vrátane vynaložených finančných prostriedkov na ne. Dodal, 
že exekúcia je najľahším spôsobom, ako sa niektoré záujmové skupiny môžu dostať 
k mestským lesom.  V tomto kontexte dodal, že bude požadovať, aby sa v súvislosti s 
využitím budovy bývalej vojenskej správy vykonal poslanecký prieskum. Zdôraznil, že 
Mesto by formou exekúcie mohlo prísť aj o veľkú plochu (parkovisko) pred hotelom 
Manín. Poslanec Jurčík v súvislosti s nedávno medializovanou hrozbou exekúcie 
uviedol, že Mesto by malo občanov informovať, či takáto hrozba naozaj existuje. 
Dodal, že Mesto v minulosti nemalo pristúpiť k odpredaju podstavaností, nakoľko 
tieto predstavovali dlhodobý príjem vo forme prenájmu. Poslankyňa Belásová 
uviedla, že jej návrh môže byť doplnený o požiadavku poslanca Janasa. Poslanec 
Janas opakovane zdôraznil, že poslanci MZ musia byť o takýchto veciach 
informovaní. MUDr. Adame vo svojom príspevku uviedol, že nedávne odvysielanie 
príspevku v TV Markíza bolo šírením poplašnej správy. V tejto súvislosti informoval 
prítomných, že zo strany Mesta bola do TV Markíza zaslaná žiadosť o odvysielanie 
opravy v zmysle zákona o vysielaní a retransmisii.  Následne sa vyjadril 
k problematike súdneho sporu so spoločnosťou Manín PB a informoval tiež 
o dôvodoch začatia súdneho sporu v súvislosti s odpredajom spoločnosti POV-BYT. 
Spomenul tiež spor o zrušenie koncesnej zmluvy na rekonštrukciu verejného 
osvetlenia. Na záver svojho príspevku zdôraznil, že pokiaľ bude zastávať funkciu 
primátora mesta, nebude akceptovať akýkoľvek zámer na odpredaj mestských lesov. 
Ing. Haviar sa následne podrobnejšie vyjadril k príspevku o hroziacej exekúcii, ktorý 
bol odvysielaný v Televíznych novinách TV Markíza. Podľa jeho názoru redaktorka 
TV Markíza poskytnuté informácie skreslila. Zdôraznil, že novinári by sa nemali za 
každú cenu snažiť o senzáciu, ale mali by informovať objektívne. Následne zdôraznil 
nevýhodnosť zmluvy, ktorú mesto uzavrelo so spoločnosťou Manín PB, ktorá vlastní 
vysielaciu licenciu I-TV (bývalej TV Marika). Vyjadril sa tiež k problematike 
vzneseného obvinenia z falšovania a pozmeňovania verejnej listiny, pečate a úradnej 
uzávery.  Podľa názoru poslanca Karasa sa mal rozpočet mesta na rok 2010 
schvaľovať už na dnešnom zastupiteľstve a nie až v marci. Uviedol, že súčasné 
hospodárenie Mesta nie je celkom efektívne. Spomenul možné finančné riziká 
v súvislosti s vytváraním účelovej finančnej rezervy na uzatvorenie skládky TKO vo 
Sverepci a v súvislosti so súdnym sporom so spoločnosťou Manín PB. Zdôraznil, že 
sa musí čo najskôr schváliť vybilancovaný rozpočet, v ktorom budú aj určité finančné 
rezervy na vykrytie nepredvídateľných situácií, aby Mesto v krajnom prípade nečelilo 
hrozbe exekúcie. Vyjadril sa tiež k reštrikčným opatreniam v rámci systému 
odmeňovania zamestnancov mesta. Poslanec Matušík vo svojom príspevku uviedol, 
že firma, ktorá realizuje Mariánske námestie pred kostolom Navštívenia Panny Márie, 
vykonáva nekvalitnú prácu.  Dodal, že táto spoločnosť v decembri 2009 dostala 
ďalšiu zákazku. Podotkol, že Mesto by malo zákazky prideľovať firmám, ktoré 
poskytujú kvalitné služby.  Na záver zdôraznil, že preberacie konanie pri jednotlivých 
zákazkách by malo prebiehať dôsledne. Poslanec Janas v súvislosti s prebiehajúcim 
sporom so spoločnosťou Manín PB povedal, že nespochybňuje, že uzatvorená 
zmluva je v rozpore s dobrými mravmi. Taktiež schvaľuje, keď sa Mesto súdi za 
dobrú vec. Dodal, že je potrebné zistiť, či existuje šanca, že Mesto jednotlivé súdne 
spory vyhrá. Zdôraznil, že problém je v tom, že poslanci nevedia, v akom stave tieto 
súdne spory sú. Poslankyňa Belásová zdôraznila, že Mesto naozaj musí zvážiť, či je 
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reálna možnosť tieto súdne spory vyhrať, pričom súd neposudzuje morálnosť resp. 
nemorálnosť uzatvorených zmlúv. Následne zdôvodnila potrebu vypracovania 
komplexnej správy o stave jednotlivých súdnych sporov. MUDr. Adame podotkol, že 
pokiaľ by Mesto nevidelo reálnu šancu vyhrať jednotlivé súdne spory, tak by do nich 
nevstupovalo. Poslankyňa Gregušová informovala, že v minulosti poslanci MZ vyzvali 
konateľa spoločnosti Manín PB, aby pristúpil k dohode s Mestom. Nevie, či 
v konečnom dôsledku dohodu odmietlo Mesto alebo druhá strana. Jej osobný názor 
je ten, že zmluva so spoločnosťou Manín PB je nevýhodná. Podľa nej by v prípade 
takýchto vážnych súdnych sporov mala byť k dispozícii aj analýza erudovaného 
právnika. Poslanec Keruľ chcel vedieť, či je pravda, že sa Mesto v súvislosti so 
súdnym sporom so spoločnosťou Manín PB trikrát nezúčastnilo pojednávania na 
Okresnom súde v Pov. Bystrici a jedenkrát pojednávania na Krajskom súde 
v Trenčíne. Poslanec Keruľ a MUDr. Adame následne viedli diskusiu na tému 
podania podnetu na generálnu prokuratúru vo veci vzneseného obvinenia                 
z falšovania a pozmeňovania verejnej listiny, pečate a úradnej uzávery. Poslanec 
Matušík podotkol, že poslednou osobou, ktorá bola pri podpisovaní zmlúv, ktoré sú 
podľa súčasného vedenia nevýhodné a amorálne, bola hlavná kontrolórka. V tejto 
súvislosti pripomenul návrh na odvolanie hlavnej kontrolórky, ktorý však nebol 
schválený.  MUDr. Adame na margo toho poznamenal, že odvolávanie hlavnej 
kontrolórky bolo iniciatívou, ktorá vzišla naraz, bez prípravy. Poslanec Matušík 
nerozumel skutočnosti, že napriek tomu, že Mesto v súčasnosti vedie súdny spor 
v súvislosti s odpredajom spoločnosti POV-BYT, je práve spoločnosť POV-BYT 
v súčasnosti sponzorom považskobystrických hádzanárov. MUDr. Adame ho 
informoval, že medzičasom už spoločnosť POV-BYT zmenila vlastníka. Poslanec 
Karas na margo príspevku poslanca Matušíka dodal, že návrh na odvolanie hlavnej 
kontrolórky v minulosti bol skutočne zrealizovaný bez prípravy. Uviedol konkrétne 
zákonné dôvody na odvolanie hlavného kontrolóra mesta. Poslanec Kostelanský 
informoval, že spolu s niektorými poslancami opakovane upozorňoval na 
nedodržanie zákonných podmienok pri vymenúvaní dvoch viceprimátorov.        
MUDr. Adame v tejto súvislosti podotkol, že 23. januára 2003 mestské zastupiteľstvo 
taktiež vymenovalo dvoch viceprimátorov. Poslankyňa Gregušová následne podala 
návrh na ukončenie diskusie k tomuto bodu. Tento návrh bol poslancami MZ 
schválený. Poslankyňa Belásová zopakovala svoj poslanecký návrh, a to, aby bola 
vyhotovená komplexná správa o stave hospodárskej a finančnej situácie, ako aj 
o stave súdnych sporov, vrátane vynaložených finančných prostriedkov na ne, 
v súvislosti s medializovanými informáciami o možnej exekúcii Mesta Považská 
Bystrica.  
 
(Hlasovanie k poslaneckému návrhu poslankyne Belásovej – ZA: 19, PROTI:0, 
ZDRŽAL SA: 0) 
 

Následne dal primátor mesta hlasovať o poslaneckom návrhu poslanca 
Janasa v znení:  

Mestské zastupiteľstvo ukladá: 
1. prednostovi MsÚ oboznámiť poslancom mestského zastupiteľstva so 

zoznamom všetkých záväzkov po lehote splatnosti a štádiom ich riešenia, 
2. prednostovi MsÚ oboznámiť poslancov mestského zastupiteľstva so 

zoznamom všetkých penále vyrubených mestskému úradu v rokoch 2007 
– 2010, 

3. prednostovi MsÚ oboznámiť poslancov mestského zastupiteľstva so 
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zoznamom všetkých súdnych a exekučných konaní, ktoré sa vedú proti 
Mestu Považská Bystrica aj s popisom, ktorý bude obsahovať: žalobcu, 
žalovanú výšku sporu, právny dôvod a súčasný právny stav. 

 
(Hlasovanie k poslaneckému návrhu poslanca Janasa – ZA: 20, PROTI: 0, ZDRŽAL 
SA: 0) 

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 2/2010 
Hlasovanie: ZA:18, PROTI:0, ZDRŽAL SA:1 

 
 
K bodu 4. Správa o činnosti Mestskej polície v Považskej Bystrici za rok 2009 
 

Správu mestskému zastupiteľstvu osobne predložil JUDr. Miroslav Hepner, 
náčelník mestskej polície. Správa bola v písomnej forme zaslaná všetkým členom 
mestského zastupiteľstva. Materiál je pripojený pri origináli zápisnice. 
 

Poslankyňa Gregušová sa v úvode diskusie k tomuto bodu poďakovala 
z súčinnosť Mestskej polície v Považskej Bystrici v rámci zaistenia bezpečnosti 
počas výstavby diaľnice D1 úsek Sverepec – Vrtižer. V súvislosti s nadmerným 
požívaním alkoholických nápojov upozornila na čoraz častejšie opakujúce sa 
problémy s mladistvými na sídlisku Stred. V tejto veci požiadala o pomoc náčelníka 
mestskej polície. Vyjadrila sa tiež k problematike bezdomovcov, ktorí sa sústreďujú 
v blízkosti reštaurácie na sídlisku Stred. Poslanec Babušík chcel vedieť, či mestská 
polícia ešte využíva uspávaciu pušku, ktorá v súčasnosti nie je zaradená medzi 
používané technické prostriedky. Taktiež ho zaujímalo, či mestská polícia disponuje 
mapou plošného pokrytia kamerového systému. JUDr. Hepner v súvislosti 
s problematikou požívania alkoholických nápojov mladistvými uviedol, že po dohode 
s riaditeľom obvodného policajného oddelenia mestská polícia každý piatok 
vykonávala hliadky v súčinnosti so štátnou políciou. Dodal, že polícia kapacitne nie je 
schopná pokryť všetky problémové oblasti. Následne informoval o usmernení 
prezidenta policajného zboru týkajúceho sa súčinnosti štátnej a mestskej resp. 
obecnej polície. Podotkol, že na základe tohto usmernenia zlúčenie hliadok štátnej 
a mestskej resp. obecnej polície nie je možné, nakoľko príslušníci štátnej a mestskej 
resp. obecnej polície sa riadia rôznymi právnymi normami. K problematike 
bezdomovcov uviedol, že hliadky mestskej polície v tejto súvislosti každodenne 
zakročujú. Problém je však v tom, dodal, že hliadky nemôžu zakročiť iným 
spôsobom, ako nežiaducu osobu z miesta vykázať. Tieto osoby sa následne 
presúvajú do iných lokalít. K príspevku poslanca Babušíka dodal, že o prevádzke 
kamerového systému môže informovať poslancov mestského zastupiteľstva, avšak   
z pohľadu výkonu služby by nebol rád, aby takéto konkrétne informácie prenikli na 
verejnosť. Ďalej informoval, že v systéme je funkčných 10 kamier, z toho 3 sú            
v skúšobnej prevádzke. Dodal tiež, že uspávacia puška nie je momentálne mestskou 
políciou fyzicky používaná, ale je prevádzky schopná. Poslanec Bačík požiadal  
JUDr. Hepnera, aby prítomných bližšie oboznámil s problematikou spoplatnenia linky 
č. 159.  JUDr. Hepner uviedol, že došlo k spoplatneniu volaní na linku č. 159, avšak 
iba z pevných liniek. Volanie na toto číslo z mobilného telefónu je naďalej bezplatné.  
Poslanec Jurčík zdôraznil, že Mesto sa bude musieť dôslednejšie zaoberať 
problematikou nepovoleného vylepovania plagátov. Upozornil na skutočnosť, že 
vodiči motorových vozidiel nerešpektujú zákaz zastavenia na Ul. Šoltésovej pri 
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budove bývalého Národného frontu. Poslanec Pekár sa poďakoval mestskej polícii 
za aktivity v oblasti prevencie kriminality. Dodal, že reakcie žiakov na prednášky 
mestskej polície v jednotlivých základných školách, boli pozitívne.  Požiadal, aby 
mestská polícia preventívne hliadkovala aj v úseku nedávno dokončenej preložky 
cesty II/517, nakoľko tu dochádza k poškodzovaniu majetku sprejermi. Upozornil na 
jednotlivé problémové lokality na sídlisku Rozkvet. V tomto súvise podotkol, že VMČ 
Rozkvet by mohol vytipovať lokality, v ktorých by bolo vhodné osadiť bezpečnostné 
kamery. Následne sa vyjadril k návrhu zjednosmernenia Helenskej ulice na sídlisku 
Rozkvet. JUDr. Hepner uviedol, že mestská polícia bude v prípade dostatočného 
množstva finančných prostriedkov pre dokončenie vetvy kamerového systému na 
sídlisku Rozkvet konzultovať určenie vhodných lokalít s VMČ Rozkvet. Informoval 
prítomných, že došlo k sprevádzkovaniu troch bezpečnostných kamier v areáli ZŠ 
Slovenských partizánov.  Poslanec Haviar vo svojom príspevku kladne zhodnotil 
asistenciu hliadok MsP pri presune detí do škôl v meste . Poslanec Keruľ informoval 
o stretnutí s prednostom mestského úradu v súvislosti s riešením problematiky 
vylepovania reklamných štítkov s číslami jednotlivých taxislužieb. Skonštatoval, že 
stav zastávok mestskej hromadnej dopravy je z tohto hľadiska katastrofálny. V tejto 
súvislosti predložil poslanecký návrh, aby sa dalo vypracovať VZN – podrobnosti 
o výkone práce vodiča taxislužby na území mesta Považská Bystrica v zmysle 
zákona 168/1996, § 18a Z. z.. Poslanec Babušík v súvislosti s prevádzkovaním 
kamerového systému podotkol, že jednotlivé snímané miesta musia byť zo zákona 
označené. JUDr. Hepner ho informoval, že všetky tieto miesta sú označené v zmysle 
platnej legislatívy. Poslankyňa Strašíková predložila požiadavku, aby hliadky MsP 
častejšie monitorovali priestor v blízkosti domu služieb na sídlisku SNP, nakoľko tu 
často dochádza k znečisťovaniu priestorov, krádežiam a k ničeniu vývesných skríň.  
Podotkla, že tento priestor by bolo vhodné monitorovať kamerovým systémom.  
Poslankyňa Belásová podporila požiadavku poslankyne Strašíkovej.  JUDr. Hepner 
uviedol, že každá problematická situácia je riešiteľná, avšak iba v rámci technických 
a personálnych možností mestskej polície. Informoval, že počet príslušníkov MsP je v 
súčasnosti 27. V jednej smene môžu slúžiť max. 4 policajti, z toho 2 členná hliadka 
slúži vždy s motorovým vozidlom a ďalšia hliadka sú pochôdzkari. Podotkol, že 
všetky požiadavky zo strany poslancov i občanov nie je možné pokryť dvomi  
hliadkami. Dodal, že výkon služby je operatívne prispôsobovaný v priebehu dňa na 
základe informácií z daného dňa. Na záver zdôraznil, že rozšírenie kamerového 
systému je závislé od možností rozpočtu mesta. Poslanec Korbaš požiadal  
o častejšie monitorovanie porušovania zákazu vjazdu do priestorov v blízkosti krytej 
plavárne. Požiadal tiež o posilnenie hliadok v Považskej Teplej, najmä v piatok, 
v sobotu a v nedeľu večer. Poslanec Karásek sa prihovoril za zvýšenie maximálnej 
povolenej rýchlosti v úseku preložky cesty II/517 od odbočky na sídlisko Rozkvet 
v smere na Sverepec.  

Do diskusie sa prihlásil občan Chúpek. Na základe výsledkov hlasovania mu 
bolo udelené slovo. Občan Chúpek sa vyjadril k problematike sústreďovania sa 
bezdomovcov na sídlisku Stred.  Nebol spokojný s odpoveďou pracovníkov 
mestského úradu v súvislosti s jeho požiadavkou o zastrešenie zastávok mestskej 
hromadnej dopravy v Zemianskom Kvašove. Upozornil na nedodržiavanie VZN 
mesta Považská Bystrica o podmienkach držania psov. Poslanec Keruľ na záver 
diskusie k tomuto bodu zopakoval svoj poslanecký návrh, a to: vypracovať VZN – 
podrobnosti o výkone práce vodiča taxislužby na území mesta Považská Bystrica 
v zmysle zákona 168/1996, § 18a Z. z. v termíne do 31. marca 2010.  
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(Hlasovanie k poslaneckému návrhu poslanca Keruľa – ZA: 22, PROTI: 0, ZDRŽAL 
SA: 0) 
 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 3/2010 
Hlasovanie: ZA:22, PROTI:0, ZDRŽAL SA:0  

 
 
K bodu 5. Návrh na vyhlásenie zámeru udelenia verejných ocenení pre rok 

2010 
 
Správu mestskému zastupiteľstvu osobne predložil PhDr. PaedDr. Karol 

Janas, PhD., predseda komisie pre posudzovanie návrhov na udelenie verejných 
ocenení. Správa bola v písomnej forme zaslaná všetkým členom mestského 
zastupiteľstva. Materiál je pripojený pri origináli zápisnice. 
 
 Mestské zastupiteľstvo nemalo pripomienky k tomuto bodu. 
 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 4/2010 
Hlasovanie: ZA:21, PROTI:0, ZDRŽAL SA:0  

 
 
K bodu 6. Správa o vybavovaní sťažností za rok 2009 
  

Správu mestskému zastupiteľstvu osobne predložil Ing. Marian Sičák, hlavný 
kontrolór mesta. Správa bola v písomnej forme zaslaná všetkým členom mestského 
zastupiteľstva. Materiál je pripojený pri origináli zápisnice. 
 

Poslanec Matušík nebol spokojný s odpoveďou hlavného kontrolóra mesta 
v súvislosti so svojou interpeláciou, kde poukázal na predražený betón, ktorého 
dodávka bola mestu fakturovaná v súvislosti s realizáciou Mariánskeho námestia. 
Ing. Sičák následne bližšie oboznámil prítomných s priebehom verejného 
obstarávania pre realizáciu Mariánskeho námestia a so spôsobom fakturácie 
vykonaných prác. Poslanec Bačík ako člen školskej rady MŠ v Jelšovom informoval 
o stretnutí tejto školskej rady v súvislosti s nedávnym prípadom požitia liekov jedným 
z detí. Poslanec Matušík opakovane poukázal na oblasti, v ktorých by Mesto mohlo 
dosiahnuť značné úspory finančných prostriedkov.  
   

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 5/2010 
Hlasovanie: ZA:18, PROTI:0, ZDRŽAL SA:1  

 
 
K bodu 7.  Správa o činnosti hlavného kontrolóra mesta za rok 2009 
 

Správu mestskej rade osobne predložil Ing. Marian Sičák, hlavný kontrolór 
mesta. Správa bola v písomnej forme zaslaná všetkým členom mestského 
zastupiteľstva. Materiál je pripojený pri origináli zápisnice. 
 
 Mestské zastupiteľstvo nemalo pripomienky k tomuto bodu. 
 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 6/2010 
Hlasovanie: ZA:16, PROTI:0, ZDRŽAL SA:0  
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K bodu 8. Požiadavky občanov a organizácií o predaj, kúpu a ostatné 
 

Správu mestskému zastupiteľstvu osobne predložil Ing. Peter Adam, vedúci 
útvaru správy, údržby majetku, služieb mesta a životného prostredia. Správa bola 
v písomnej forme zaslaná všetkým členom mestského zastupiteľstva. Materiál je 
pripojený pri origináli zápisnice.  

 
Pri jednotlivých žiadostiach, podľa čísiel spisov, mestské zastupiteľstvo 

rozhodlo nasledovne: 
 

1. MZ schvaľuje ako prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 8 
zákona č. 258/2009 Z. z., ktorým sa mení a dopĺňa zákon SNR č. 138/1991 
Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov, predaj pozemku KNC parc. č. 3389/508, ttp, o výmere 
267 m² v katastrálnom území Považská Bystrica za cenu 29,91 €/m², Ing. 
Mariánovi Goňovi, bytom Račianska 1551/20, 831 04 Bratislava, 
s podmienkou zachovania vecného bremena na uloženie a údržbu 
inžinierskych sietí. 

 
Poslanec Keruľ chcel vedieť, či si nájomca tohto pozemku mohol pozemok 

oplotiť. Ing. Adam odpovedal kladne. Ing. Haviar odporučil schválenie predloženej 
požiadavky, nakoľko ide o dubiózny majetok. Poslanec Kostelanský taktiež podporil 
odpredaj uvedeného pozemku. Poslanec Keruľ nesúhlasil s názorom Ing. Haviara, že 
ide o nevyužiteľný pozemok. Podľa jeho názoru je tento pozemok svojou veľkosťou 
vhodný aj pre výstavbu domu. Ing. Adam ho informoval, že cez pozemok je vedený 
plyn a z hľadiska stavebného zákona tu výstavba domu nie je možná. Poslanec 
Jurčík prítomných bližšie oboznámil s dôvodmi stanoviska VMČ Hliny k tejto 
požiadavke. Poslanec Keruľ upozornil na potrebu zmluvného zabezpečenia vecného 
bremena v súvislosti s odpredajom tohto pozemku.  

 
Hlasovanie: ZA:16, PROTI:1, ZDRŽAL SA:2 

 
2. MZ schvaľuje ako prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle § 9a  ods. 8 

zákona č. 258/2009 Z. z., ktorým sa mení a dopĺňa zákon SNR č. 138/1991 
Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov, predaj časti pozemku, KNC parc. č. 2245/1, ostatná 
plocha, o výmere podľa geometrického plánu, v katastrálnom území Považská 
Bystrica, za cenu 33,19 €/m², Jánovi Tucíkovi, bytom Dedovec 1030, 017 01 
Považská Bystrica. 
 
Mestské zastupiteľstvo nemalo pripomienky k tomuto bodu. 

 
Hlasovanie: ZA:21, PROTI:0, ZDRŽAL SA:0 

 
3. MZ schvaľuje ako prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 8 

zákona č. 258/2009 Z. z., ktorým sa mení a dopĺňa zákon SNR č. 138/1991 
Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov, predaj časti pozemku KNC parc. č. 421/1, zastavané 
plochy a nádvoria, o výmere podľa geometrického plánu, v katastrálnom 
území Považská Bystrica, za cenu 33,19 €/m², Petrovi Cingelovi, bytom 
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Družstevná 282/25, 017 01 Považská Bystrica. 
 
Poslanci Matušík a Keruľ sa bližšie informovali o predloženej požiadavke. Do 

diskusie sa prihlásil občan Uhlárik. Na základe výsledkov hlasovania mu bolo 
udelené slovo. Občan Uhlárik sa ako obyvateľ dotknutej lokality prihovoril za 
schválenie predloženej požiadavky. Poslanec Bačík uviedol, že žiadateľovým 
zámerom je vybudovanie prístupovej komunikácie k samostatnému vchodu do domu.  

 
Hlasovanie: ZA:21, PROTI:0, ZDRŽAL SA:0  

 
4. MZ schvaľuje ako prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 8 

zákona č. 258/2009 Z. z., ktorým sa mení a dopĺňa zákon SNR č. 138/1991 
Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov, predaj časti pozemku KNC parc. č. 4601/105, zastavaná 
plocha a nádvorie, o výmere podľa geometrického plánu, v katastrálnom 
území Považská Bystrica, do spoluvlastníckeho podielu, každá  v 1/-ici, za 
cenu 33,19 €/m²  MUDr. Lívii Jurkovej, bytom Hurbanova 17, 036 01 Martin 
a Márii Zajasenskej, bytom Zvolenská 11, 036 01 Martin. 
 
Mestské zastupiteľstvo nemalo pripomienky k tomuto bodu. 
 
Hlasovanie: ZA:19, PROTI:0, ZDRŽAL SA:2  

 
5. MZ neschvaľuje predaj časti pozemku KNE parc. č. 6097, ostatná plocha, 

o výmere podľa geometrického plánu, v katastrálnom území Považská 
Bystrica, spoločnosti Považská vodárenská spoločnosť, a. s. so sídlom ul. 
Nová č. 133, Považská Bystrica, IČO: 36672076.  
 
Poslanca Kostelanského zaujímalo, či Považská vodárenská spoločnosť, a. s. 

má v súčasnosti tento pozemok v prenájme. Ing. Adam odpovedal kladne. Do 
diskusie sa prihlásil občan Ševčík. Na základe výsledkov hlasovania mu bolo 
udelené slovo. Občan Ševčík chcel vedieť, prečo MR odporučila neschváliť odpredaj 
uvedenej časti pozemku. Poslanec Pekár ako člen mestskej rady uviedol, že most je 
architektonické dielo, ktoré z hľadiska bezpečnosti vyžaduje údržbu. Podľa jeho 
názoru by odpredaj tohto pozemku mohol zamedziť prístupu k telesu mosta 
v prípade jeho rekonštrukcie. Poslanec Keruľ súhlasil s názorom poslanca Pekára.  

 
Hlasovanie: ZA:4, PROTI:11, ZDRŽAL SA:5  

 
6. MZ schvaľuje ako prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 8 

zákona č. 258/2009 Z. z., ktorým sa mení a dopĺňa zákon SNR č. 138/1991 
Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov, predaj garáže č. 34 v obytnom dome súpisné číslo 816, 
spoluvlastníckeho podielu priestoru spoločných častí a spoločných zariadení 
domu, spoluvlastníckeho podielu k pozemku KNC parc. č. 1510/8, v podiele 
2050/305928-ín, v katastrálnom území Považská Bystrica, za cenu 8204,97 €, 
Ing. Alexejovi Palšovi, bytom Stred 48/9-17, Považská Bystrica. 

 
Mestské zastupiteľstvo nemalo pripomienky k tomuto bodu. 
 
Hlasovanie: ZA:18, PROTI:0, ZDRŽAL SA:0  
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7. MZ schvaľuje zmenu uznesenia MZ č. 84/2007 v bode B/10 zo dňa 19. 7. 
2007 po prepočítaní konverzným kurzom 30,126. Znenie uznesenia po 
schválení: „Mestské zastupiteľstvo schvaľuje zriadenie vecného  bremena  na  
právo uloženia inžinierskych  sietí – potrubia plynovodu,  ich  údržby a opráv, 
na pozemkoch vo vlastníctve Mesta Považská  Bystrica, o  výmere  podľa GP, 
v prospech vlastníka plynovodu – oprávneného z   vecného  bremena,  za 
jednorazový poplatok vo výške 23,24 €/m potrubia.“ 
 
Mestské zastupiteľstvo nemalo pripomienky k tomuto bodu. 
 
Hlasovanie: ZA:19, PROTI:0, ZDRŽAL SA:0  

 
8. MZ schvaľuje ako prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 8 

zákona č. 258/2009 Z. z., ktorým sa mení a dopĺňa zákon SNR č. 138/1991 
Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov predaj pozemku KNC parc. č. 693/7, ostatná plocha 
o výmere 3491 m², v katastrálnom území Orlové, za cenu 2,09 €/m² v zmysle 
znaleckého posudku, občianskemu združeniu ORLOVÉ a ŠPORT 
s nasledovnými podmienkami: 

a) nájomný vzťah v zmysle zmluvy č. 17/2005 o nájme pozemku zo dňa 8. 3. 
2005 bude skončený, dohodou zmluvných strán, 

b) na pozemku KNC parc. č. 693/7 bude zriadené vecné bremeno v rozsahu 
podľa geometrického plánu v prospech tretích osôb (uloženie a údržba 
inžinierskych sietí, právo prechodu cez tento pozemok na bezprostredne 
susediace pozemky), 

c) pozemok bude využívaný na športové účely, 
d) v zmluve bude zriadené predkupné právo v prospech predávajúceho za tú 

istú cenu, ako bol pozemok odpredaný kupujúcemu. 
 
Poslanec Keruľ podotkol, že na zasadnutí komisie pre financovanie 

a hospodárenie bol predložený iba jeden znalecký posudok. Chcel vedieť, či druhý 
znalecký posudok udáva vyššiu alebo nižšiu cenu. Ing. Adam ho informoval, že druhý 
posudok uvádza vyššiu predajnú cenu. Poslanec Keruľ následne upozornil na 
potrebu zriadenia predkupného práva pre Mesto Považská Bystrica za tú istú cenu 
v prípade, že by chcel žiadateľ v budúcnosti pozemok odpredať. Ing. Adam ho 
informoval, že takéto predkupné právo sa zmluvne zabezpečuje pri každom odpredaji 
majetku Mesta. Poslanec Jurčík predložil poslanecký návrh, aby uvedený pozemok 
bol odpredaný za cenu v zmysle znaleckého posudku s nižšou predajnou cenou, 
teda za 2,09 €/m2. Do diskusie sa prihlásil občan Ševčík. Na základe výsledkov 
hlasovania mu bolo udelené slovo. Občan Ševčík chcel vedieť, aká je predajná cena 
pozemku za 1 m2. Ing. Adam uviedol, že cena v prvom znaleckom posudku je 
2,09 €/m2 a cena v zmysle druhého znaleckého posudku je 3,92 €/m2. Podľa názoru 
občana Ševčíka bola navrhovaná predajná cena príliš nízka. Poslanec Bačík uviedol, 
že ide o odpredaj v záujme oddychovej a športovej činnosti. MUDr. Adame dal 
hlasovať o poslaneckom návrhu poslanca Jurčíka. Tento návrh bol hlasovaním 
poslancov schválený (Hlasovanie – ZA: 16, PROTI: 1, ZDRŽAL SA: 4).  

 
Hlasovanie: ZA:19, PROTI:1, ZDRŽAL SA:1  

 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 7/2010 
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K bodu 9.  Rôzne 
 

Mestské zastupiteľstvo nemalo pripomienky k tomuto bodu. 
 
 
K bodu 10. Diskusia  
 

MUDr. Adame v úvode diskusie privítal zástupcov Okresnej organizácie 
Slovenského zväzu zdravotne postihnutých.  Poslanec Matušík vo svojom príspevku 
upozornil na problémy s vykurovaním a dodávkami teplej vody na sídlisku Rozkvet. 
Požiadal o zaslanie odpovedí na listy od občana Jozefa Kráľa, bytom Lánska.   
MUDr. Adame požiadal Ing. Adama, aby sa zaoberal výkyvmi v dodávkach energií na 
sídlisku Rozkvet. Poslankyňa Belásová požiadala o vypracovanie komplexnej správy 
o prideľovaní bytov spadajúcich pod Útvar sociálnych služieb a starostlivosti 
o občana za obdobie od ostatných komunálnych volieb s uvedením kritérií, na 
základe ktorých boli byty prideľované, komu boli byty pridelené, akú adresu trvalého 
bydliska mali uspokojení žiadatelia v čase pridelenia bytu a akým spôsobom sa 
v týchto bytoch sleduje, či a koľkí nájomníci sú prihlásení, s termínom do 20. februára 
2010. MUDr. Adame doplnil, že táto správa by sa mohla vypracovať aj za obdobie 
posledných mesiacov roku 2006. Poslanec Bačík upozornil na výrazný prepad cesty 
pri hypermarkete Hypernova. Ing. Haviar sa vyjadril k problematike parkovania pri 
Nemocnici s poliklinikou v Považskej Bystrici. Informoval o vypracovanej štúdii, ktorá 
rieši viac ako 300 parkovacích miest pri budove NsP. Dodal, že pri vytváraní nových 
parkovacích miest by sa mohla využiť prítomnosť techniky v rámci výstavby diaľnice 
D1 Sverepec – Vrtižer. Na záver svojho príspevku zdôraznil, že je potrebné požiadať 
o prijatie u predsedu TSK a dohodnúť riešenie tohto kardinálneho problému 
v najbližších dňoch. MUDr. Adame informoval, že v súvislosti s touto problematikou 
boli zo strany Mesta  na VÚC odoslané už dva alebo tri listy. Podotkol, že na tieto 
listy zatiaľ nebolo odpovedané. Uvítal návrh Ing. Haviara vyvolať osobné stretnutie 
na úrovni TSK. Poslanec Karas podporil iniciatívu Ing. Haviara. Dodal, že práve 
poslanci TSK musia v tejto veci konať a naliehať. Následne sa poďakoval              
Ing. Adamovi za poskytnutie kópie stanoviska vodárenskej spoločnosti k zámeru 
vybudovania schodiska na sídlisku Dedovec. Ďalej uviedol, že podľa jeho názoru sa 
redakcia PBn málo venuje niektorým kultúrnym akciám v našom meste. Poslankyňa 
Belásová povedala, že má informácie o tom, že TSK v rámci zámeru odpadového 
hospodárstva  uvažuje s lokalizáciou spaľovne v katastrálnom území mesta 
Považská Bystrica. Požiadala kompetentných poslancov TSK, aby na najbližšom 
zasadnutí zastupiteľstva TSK informovali, že Mestské zastupiteľstvo v Považskej 
Bystrici prijalo na svojom zasadnutí dňa 15. decembra 2009 uznesenie, ktorým 
odmieta akúkoľvek spaľovňu komunálneho odpadu na území nášho mesta.      
MUDr. Adame nemal informácie o takejto úvahe TSK.  Ing. Appel uviedol, že Útvar 
stratégie výstavby a rozvoja mesta má materiál TSK k dispozícii, avšak informácie 
o lokalizácii spaľovne v ňom nie sú uvedené. Poslanec Keruľ v súvislosti 
s problematikou parkovania pri NsP pripomenul, že Mesto Považská Bystrica 
odpredalo Trenčianskemu samosprávnemu kraju pozemok pod budovou Okresnej 
knižnice v Pov. Bystrici za symbolickú 1 korunu /0,033 €/. Dodal, že na oplátku by 
TSK mohol pomôcť Mestu pri vytvorení nových parkovacích miest pri NsP. Poslanec 
Jurčík skonštatoval, že Mesto musí združiť finančné prostriedky s TSK pre vytvorenie 
týchto nových parkovacích miest. Uviedol, že priestorové možnosti pre nové 
parkovacie miesta sú aj v blízkosti dopravného ihriska v areáli ZŠ Nemocničná. Ďalej 
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predložil požiadavku o vytvorenie špeciálnej triedy v našom meste pre deti 
s autizmom. Poslankyňa Gregušová podporila príspevok poslanca Keruľa v súvislosti 
s riešením problematiky parkovania pri Nemocnici s poliklinikou v Pov. Bystrici. 
Zdôraznila, že do tejto nemocnice chodia nielen obyvatelia Považskej Bystrice, ale aj 
ľudia zo širokého okolia. Poslanec Petrík informoval o zmluve z roku 1999 medzi 
Mestom Považská Bystrica a spoločnosťou SATRO. Uviedol, že spoločnosť SATRO 
sa v zmluve zaviazala dobudovať pokrytie televíznym signálom, pričom uprednostní 
aj lokality Podvažie a Šebešťanová. V tejto súvislosti dodal, že v týchto lokalitách 
doteraz nie je sľubovaný televízny signál. Následne chcel vedieť, či je ešte nejaká 
nádej, že v týchto oblastiach bude nainštalovaný vykrývač televízneho signálu. 
MUDr. Adame povedal, že aj táto záležitosť je predmetom súdneho sporu. Poslanec 
Karásek oboznámil prítomných s výsledkami stretnutia s riaditeľom MDS, a. s. 
v súvislosti so zámerom zokruhovania autobusovej linky č. 3 a zrušenia konečnej 
zastávky tejto linky v lokalite Zakvášov.  Uviedol, že v prípade zmeny usporiadania 
tejto konečnej zastávky by sa mohol nájsť vhodný priestor pre vybudovanie nového 
parkoviska a snáď aj detského ihriska. Požiadal, aby Mesto uvažovalo 
s vypracovaním štúdie pre takéto riešenie v rámci schvaľovania rozpočtu na rok 
2010. V súvislosti s problematikou parkovania pri NsP dodal, že nemocnica 
disponuje veľkým priestorom vo vnútri svojho areálu. Ing. Novák podotkol, že v areáli 
nemocnice sú absolútne vhodné priestory pre parkovanie, či už zamestnancov, alebo 
pacientov. Informoval, že sa tu nachádza veľká betónová plocha, ktorá by po 
miernych úpravách mohla slúžiť ako parkovisko. MUDr. Adame podotkol, že 
parkovanie v areáli nemocnice musí odsúhlasiť TSK. Dodal, že by išlo o vhodné 
riešenie tejto problematiky. Poslanec Pekár informoval o činnosti VMČ Rozkvet. 
Uviedol, že tento VMČ pracuje pravidelne a transparentne a operatívne spolupracuje 
s komisiami pri MZ a jednotlivými pracovníkmi MsÚ. Na záver skonštatoval, že 
akceptuje rozhodnutie dvoch členov tohto VMČ, že sa nebudú zúčastňovať 
jednotlivých zasadnutí výboru. Poslanec Matušík na margo toho dodal, že necíti 
potrebu viesť diskusie v rámci VMČ Rozkvet. Podotkol, že osobne organizuje akcie, 
na ktorých sa zúčastní snáď viac občanov ako na stretnutiach VMČ. Podporil 
požiadavku poslanca Jurčíka o vytvorenie špeciálnej triedy pre deti s autizmom. 
V tejto súvislosti požiadal o súčinnosť Ing. Lichvára, vedúceho Útvaru školstva, 
kultúry a športu. MUDr. Adame podotkol, že vytvorenie takejto špeciálnej triedy má 
svoje personálne, finančné i priestorové špecifiká. Dodal, že ide o vec, ktorú je 
potrebné dôkladne posúdiť. Poslanec Kardoš podporil iniciatívu vyvolania osobného 
stretnutia na úrovni TSK v súvislosti s riešením problematiky parkovania pri NsP. 
Poslanec Keruľ podporil požiadavku poslanca Karáska o zaradenie štúdie pre zmenu 
riešenia konečnej zastávky autobusovej linky č. 3 v lokalite Zakvášov do finančného 
plánu na rok 2010. Následne požiadal Ing. Kručaya o informácie v súvislosti 
s prebiehajúcimi Zmenami a doplnkami č. 2 Územného plánu mesta Považská 
Bystrica. Poslanec Karas taktiež podporil myšlienku vytvorenia špeciálnej triedy pre 
deti s autizmom. Ing. Kručay informoval prítomných o priebehu spracovania ZaD č. 2 
územného plánu. V marci tohto roku predpokladá ukončenie spracovania ZaD č. 2. 
Poslanec Péli sa vyjadril k vystúpeniu poslanca Matušíka na margo činnosti VMČ 
Rozkvet. Zdôraznil, že si osobne váži prácu predsedu tohto VMČ za to, čo pre 
sídlisko Rozkvet robí. MUDr. Adame uviedol, že si prácu členov VMČ Rozkvet 
vysoko cení. Poslanec Karas a poslankyňa Gregušová sa prihovorili za vytvorenie 
špeciálnej triedy alebo školy pre deti s autizmom. Poslankyňa Belásová uviedla, že je 
prekvapená dnešným vystupovaním primátora mesta. MUDr. Adame na margo toho 
povedal, že svojimi vystúpeniami nechcel nikoho uraziť.  
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MUDr. Adame požiadal o vystúpene Mgr. Arpáda Maďara, predsedu Okresnej 
organizácie Slovenského zväzu zdravotne postihnutých. Mgr. Maďar vo svojom 
príspevku informoval o činnosti organizácie, ktorú zastupuje. Informoval o probléme 
v súvislosti s presťahovaním sídla združenia na ťažko dostupné druhé poschodie 
budovy bývalého Národného frontu, čím došlo k poklesu návštevnosti. V tejto 
súvislosti požiadal Mesto o pomoc pri zabezpečení vhodných priestorov pre činnosť 
ich organizácie. Občan Ševčík sa vo svojom príspevku vyjadril k problematike 
súdneho sporu so spoločnosťou Manín PB. Upozornil na stúpajúce náklady 
v súvislosti s platením súdnych trov. Podotkol, že Mesto, takpovediac, hazarduje so 
svojím majetkom. Vyjadril sa k potrebe efektívneho separovania odpadov v rámci 
nášho mesta. Zdôraznil, že z ekologického i ekonomického hľadiska by mali všetci 
účastníci zasadnutí MZ v Pov. Bystrici piť vodu z vodovodu a nie podávanú 
minerálnu vodu v plastových fľašiach. Občianka Cenklová sa vo svojom príspevku 
vyjadrila k stavebným úpravám, ktoré podliehajú oznamovacej povinnosti v zmysle 
stavebného zákona. Podotkla, že mnoho stavebníkov nedodržiava povolený čas 
vykonávania stavebných úprav resp. tieto stavebné úpravy ani neohlásia. Požiadala, 
aby Mesto v niektorom z vydaní Považskobystrických noviniek uverejnilo článok, 
ktorý bude informovať o možných sankciách v prípade nedodržiavania ustanovení 
stavebného zákona.  Vyjadrila sa tiež k podkladom, ktoré jej boli poskytnuté 
Mestským úradom v Pov. Bystrici v súvislosti s počtom pracovníkov MsÚ 
a mestských organizácií. Občan Chúpek podotkol, že cena za odpredaný pozemok 
občianskemu združeniu Orlové a šport mohla byť vyššia. Podotkol, že aj občania 
mesta by mali byť lepšie informovaní o stave jednotlivých súdnych sporov. Ďalej 
upozornil na skutočnosť, že zaparkované automobily bránia v prístupe do 
transformačnej stanice pri budove bývalej Vojenskej správy. Občan Uhlárik 
nepokladal rokovanie dnešného mestského zastupiteľstva za konštruktívne. Vyjadril 
sa k problematike súdneho sporu so spoločnosťou Manín PB a k zavedeniu mýtneho 
systému v rámci celého Slovenska. Podotkol, že súbežné cesty prvej triedy by mali 
byť spoplatnené vyššími poplatkami, aby sa na ne nepresúvala doprava z diaľnic. 
Upozornil na znečistenú strechu podchodu v smere z centra mesta na sídlisko Stred. 
Uviedol, že v blízkosti nového cintorína je 19 javorov, ktoré značne svojím lístím 
znečisťujú okolité hroby. Podotkol, že tieto stromy by sa mohli odstrániť a nahradiť 
novými, mladšími. Následne požiadal o osadenie zábradlia pri mramorovom 
schodisku pri obchodnom dome Banco.  Do diskusie sa prihlásil občan Mikudík. 
Informoval, že v najbližších dňoch opakovane predloží požiadavku o odpredaj 
pozemku pod sídliskom Rozkvet. Vyjadril sa k nevhodnému riešeniu napojenia 
prístupovej komunikácie k ZŠ Slovenských partizánov na kruhovú križovatku pri 
čerpacej stanici Agip. Uviedol svoje pripomienky k zimnej údržbe ciest a chodníkov 
v našom meste. MUDr. Adame na margo požiadavky občana Mikudíka dodal, že 
pokiaľ p. Mikudík predloží naozaj prínosný podnikateľský zámer, bude uvažovať 
o odpredaji pozemku, o ktorý má záujem. V diskusii následne vystúpil p. Krajčoviech, 
zástupca Jednoty dôchodcov na Slovensku, základnej organizácie č. 02. Vo svojom 
príspevku informoval o úspešných aktivitách tejto organizácie a o zrealizovaných 
projektoch. Informoval o problémoch pri oddelení sa základnej organizácie č. 02 od 
základnej organizácie č. 01. Na záver svojho príspevku sa poďakoval za doterajšiu 
pomoc vedenia mesta a poslancov mestského zastupiteľstva. Poslanec Karásek sa 
poďakoval členom Okresnej organizácie Slovenského zväzu zdravotne postihnutých 
za ich doterajšiu činnosť.  Občan Hladký sa svojím príspevkom vyjadril 
k problematike vytvorenia novej kazety skládky TKO vo Sverepci. Chcel sa 
informovať, v akom stave je momentálne vytváranie účelovej finančnej rezervy na 
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uzatvorenie skládky TKO vo Sverepci. MUDr. Adame uviedol, že informácie 
v súvislosti s vytváraním tejto účelovej  finančnej rezervy budú p. Hladkému 
poskytnuté písomne. V diskusii následne vystúpil občan Smatana. Vyjadril sa 
k dnešnému schváleniu odpredaja pozemku občianskemu združeniu Orlové a šport. 
Uviedol, že cena za odpredaj tohto pozemku je veľmi nízka. Informoval, že 
požiadavku na odpredaj pozemku predkladal p. Miroslav Stacho, ktorý je členom 
komisie pri MZ pre financovanie a hospodárenie a zároveň aj členom OZ Orlové 
a šport. Chcel vedieť, aký osobitný zreteľ sa pri schválení tejto požiadavky uplatnil, 
keďže Mesto nie je povinné pri predaji majetku vyhlásiť verejnú súťaž iba vtedy, ak 
by išlo o osobitný zreteľ. Poslanec Jurčík zdôraznil, že v prípadoch odpredaja 
pozemkov pre športové účely sa vždy schvaľovala nižšia predajná cena. Dodal, že 
ak niekto zabezpečuje vhodné podmienky pre šport v rámci mesta, tak mu treba 
pomôcť. Občan Smatana na margo toho dodal, že o tieto pozemky nemohol prejaviť 
záujem nikto iný, nakoľko sa v súvislosti s odpredajom nevyhlásila verejná súťaž. 
MUDr. Adame uviedol, že podľa jeho názoru mohol byť uvedený pozemok odpredaný 
za vyššiu cenu. Poslanec Jurčík podotkol, že Mesto sa musí snažiť vytvárať vhodné 
podmienky pre športové aktivity.  

  
 
K bodu 11. Záver  
 

Na záver sa MUDr. Adame, primátor mesta, poďakoval prítomným za účasť       
a  zasadnutie mestského zastupiteľstva ukončil. 
 
 
 
 
 
 
 
        MUDr. Miroslav Adame                                                 Ing. Milan Novák 
     primátor mesta                                                         prednosta MsÚ 
                 
 
 
 
 
 
        I. overovateľ                 II. overovateľ 
          Bc. Milada Belásová                                        Milan Štábel  
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